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Številka: 900-60/2023 

Datum:              22. 1. 2024        

   

   

Z A P I S N I K 

 

12. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 22. januarja  2024, ob 15. 

uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Andrej Lazar, Franjo Rozman, Šeruga Boštjan, Eva Zorko, 

Luka Žižek, Sandra Pjanić, Miha Damiš, Nuša Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Maša Goričan, Blaž Prelog, dr. 

Andrej Čuš, Sergeja Puppis Freebairn, Milan Klemenc, dr. Renata Debeljak, Jernej Čuš, Petek Štefan, 

Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, Sergej Ivanuša, dr. Uroš Vek, mag. Vlasta Stojak, Vladimir 

Koritnik, Lina Habjanič, dr. Metka Petek Uhan in mag. Sonja Purgaj. 

 

Svojo odsotnost je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta napovedal in opravičil:  

Alen Hliš. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor mestne uprave,  Benjamin Panikvar, vodja 

Oddelka za javne finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Alenka Korpar, 

direktorica Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju, Matej Gajser, vodja Oddelka za splošne 

zadeve, Denis Hrga, Oddelek za splošne zadeve, Zdenka Ristič, Oddelek za  splošne zadeve, Mirjana 

Ščavničar Orešek, Oddelek za javne finance. 

  

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Anemari Kekec, Hojka Berlič, 

Miha Masten. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 12. redno sejo je županja predlagala 17 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 11. januarja 2024, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 

občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike.  

 

Predlog za skrajšani postopek v 4. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Mestne občine Ptuj - skrajšani 

postopek 

 

http://www.ptuj.si/
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Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve odloka, sem mestnemu 

svetu predlagala v obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 
Odbor finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo 

soglasno podpirajo predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedene spremembe in dopolnitve spreminja obstoječi predpis v manjši 

meri so, v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem 

odloka po skrajšanem postopku. 

Ker ni bilo razprave o predlogu za skrajšani postopek, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog za obravnavo in sprejem odloka po 

skrajšanem postopku v 4. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-1) sprejel predlagani sklep. 

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve predlaganega dnevnega reda, je predsedujoča 

predlagala naslednji  

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 11. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog zapisnika 5. dopisne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

3. Predlog Sklepa o podelitvi priznanja velika oljenka Mestne občine Ptuj 

a) Vladimirju Forbiciju 

b) Liljani Klemenčič 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Mestne občine Ptuj  

5. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Tehničnega pravilnika o ravnanju s komunalnimi 

odpadki v Mestni občini Ptuj  

6. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o tarifnem sistemu za obračun storitev 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj  

7. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa ravnanja s komunalnimi odpadki na območju Mestne 

občine Ptuj za leto 2024 

8. Predlog Sklepa o potrditvi predloga Strateškega razvojnega dokumenta Mestne občine Ptuj do leta 

2035 (TUS Mestne občine Ptuj) 

9. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2024 

10. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke, ki je osnova za ugotovitev uporabne vrednosti poslovnih 

prostorov in garaž v Mestni občine Ptuj 

11. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini 

Ptuj 

12. Predlog Sklepa o pooblastilu županji za vložitev zahteve za oceno ustavnosti in zakonitosti 21. člena 

Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih razmer na področju oskrbe z energijo 

13. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi za del enote urejanja prostora »OP01« za parcelo št. 737/7, k.o. Mestni Vrh 

14. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 385 

Podvinci parcela 1080/18 

15. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Vrtec Ptuj 

c) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda javnega zavoda Mestno 

gledališče Ptuj 
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d) Predlog Mnenja h kandidaturi za direktorico javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj 

16. Pobude in vprašanja 

17. Informacije 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 11. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 11. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog zapisnika 5. dopisne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 5. dopisne  seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, VZDRŽAN-1) sprejel predlagani sklep. 

 

3a. Predlog Sklepa o podelitvi priznanja velika oljenka Mestne občine Ptuj - Vladimirju Forbiciju 

 
Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s predlogom sklepa. 

 
Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
 
Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri sta sodelovali Metka Petek Uhan iz svetniške 

skupine Gibanje Svoboda, ki je v imenu svetniške skupine čestitala obema prejemnikoma priznanja velika 

oljenka Mestne občine Ptuj in se jima zahvalila za njuno dosedanje delo in Lina Habjanič iz svetniške 

skupine Levica, ki se je prav tako pridružila čestitkam. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa podelitvi priznanja velika oljenka 

Mestne občine Ptuj - Vladimirju Forbiciju, v predloženem besedilu.  
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 20 navzočih z večino glasov (ZA-19, 

PROTI-0, VZDRŽAN-1) sprejel predlagani sklep. 

 

3b. Predlog Sklepa o podelitvi priznanja velika oljenka Mestne občine Ptuj - Liljani Klemenčič 
 
Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s predlogom sklepa. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa podelitvi priznanja velika oljenka 

Mestne občine Ptuj – Liljani Klemenčič, v predloženem besedilu.  
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-0) 

sprejel predlagani sklep. 
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4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodelovala Metka Petek Uhan iz svetniške 

skupine Gibanje Svoboda, ki jo je zanimalo, zakaj je razlika med časom, ko se upošteva odlok za ene že 

zdaj 15. dni po sprejemu odloka, za druge pa šele s 1. 1. 2025. Zadevo je pojasnil Andrej Trunk. 

 
Ker ni bilo več razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 
5. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Tehničnega pravilnika o ravnanju s komunalnimi     

odpadki v Mestni občini Ptuj  

 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog pravilnika. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog pravilnika, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu pravilnika, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 

Tehničnega pravilnika o ravnanju s komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o tarifnem sistemu za obračun 

storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj  

 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog pravilnika. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog pravilnika, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

Ker ni bilo razprave o predlogu pravilnika, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o tarifnem sistemu za obračun storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini 

Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 



5/13 

 

7. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa ravnanja s komunalnimi odpadki na območju Mestne 

občine Ptuj za leto 2024 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa 

ravnanja s komunalnimi odpadki na območju Mestne občine Ptuj za leto 2024, v predloženem 

besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o potrditvi predloga Strateškega razvojnega dokumenta Mestne občine Ptuj do 

leta 2035 (TUS Mestne občine Ptuj) 

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo in Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo  soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri sta sodelovali Lina Habjanič iz svetniške 

skupine Levica, ki je pohvalila pripravljavce predloga, saj so upoštevali podane predloge in pobude ter 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ, ki je povedala, da je 

strategija na splošno dobra, ampak kot po navadi je pri vseh strategijah problem v tem, koliko bomo 

dejansko od tega imeli oziroma, kako jo bomo vnovčili. Pri obravnavi Strateškega razvojnega dokumenta 

Mestne občine Ptuj do leta 2035 (TUS Mestne občine Ptuj) jo zanima koliko je stala priprava strategije in 

zakaj, glede na to da pripravljavca strategije ZRS Bistro Ptuj mestna občina financira, ni bila strategija 

brezplačna? 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi predloga Strateškega 

razvojnega dokumenta Mestne občine Ptuj do leta 2035 (TUS Mestne občine Ptuj), v predloženem 

besedilu.  
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2024 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance  soglasno podpirata predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodeloval Franjo Rozman iz svetniške 

skupine Slovenska demokratska stranka, ki je dejal, da ima šport poleg vzgojne še socialno komponento. 
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Skrbi ga, ker se dotacije od leta 2020 niso spremenile. Glede na to, da novi javni zavod s 1. 1. 2024 še ni 

začel delovati, proračun za leto 2024 pa bodo vsaj v prvem mesecu še izvajali trije zavodi (za šport, turizem, 

CID), mi pa imamo samo proračunske postavke za novi javni zavod, ga zanima ali je to v skladu z 

zakonodajo. 

Benjamin Panikvar pojasni zadevo, odgovor pa se bo pripravil tudi v pisni obliki. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa 

v Mestni občini Ptuj za leto 2024, v predloženem besedilu.  
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke, ki je osnova za ugotovitev uporabne vrednosti 

poslovnih prostorov in garaž v Mestni občine Ptuj 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo  soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Odbor za finance  z večino glasov podpira predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodelovala Ljudmila Grabar iz svetniške 

skupine Gibanje Svoboda, saj se s podražitvijo ne strinja in sprašuje zakaj se predlog sk lepa potrjuje na 

mestnem svetu. Predsedujoča pojasni, da so takšni postopki. Razpravi se je pridružil tudi Milan Klemenc iz 

svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ, ki je dejal, da so najemnine tudi prihodki četrtnih 

skupnosti in sicer eden izmed redkih prihodkov, ki jih imajo in ti prihodki vplivajo tudi na njihovo delo in 

razvoj. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke, ki je 

osnova za ugotovitev uporabne vrednosti poslovnih prostorov in garaž v Mestni občine Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini 

Ptuj 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo  soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Odbor za finance  z večino glasov podpira predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za 

izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
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12 . Predlog Sklepa o pooblastilu županji za vložitev zahteve za oceno ustavnosti in zakonitosti 21. 

člena Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih razmer na področju oskrbe z energijo 

 

Odbor finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za splošne 

zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirajo predlog sklepa 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o pooblastilu županji za vložitev 

zahteve za oceno ustavnosti in zakonitosti 21. člena Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih 

razmer na področju oskrbe z energijo, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno  

(ZA-27, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

13. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi za del enote urejanja prostora »OP01« za parcelo št. 737/7, k.o. Mestni Vrh 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo soglasno podpira predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodelovala Metka Petek Uhan iz svetniške 

skupine Gibanje Svoboda, ki se strinja s predlogom sklepa, vendar naj zadeva velja za vse enako. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za 

določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del enote urejanja prostora »OP01« 

za parcelo št. 737/7, k.o. Mestni Vrh, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno  

(ZA-27, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

14. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 

385 Podvinci parcela 1080/18 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega 

dobra na nepremičnini katastrska občina 385 Podvinci parcela 1080/18, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

15.a Predlog Sklepa o imenovanju predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-



8/13 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj 
 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Barbare Gačnik za novo predstavnico Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj.  

 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom sklepa.  

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 
 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj, 

v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

15.b Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Mateje Čuček, Andreja Erbusa in Eve Zorko za nove predstavnike ustanovitelja v Svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj.  

 
Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov 

ustanovitelja v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

15.c Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega zavoda Mestno 

gledališče Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Mateje Čuček, Dore Lenart, Pavla Magdića in Štefana Petka za nove predstavnike ustanovitelja v Svet 

javnega zavoda Mestno gledališče Ptuj.  

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s predlogom sklepa. 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov 

ustanovitelja v Svet javnega zavoda Mestno gledališče Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
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15.d Predlog Mnenja h kandidaturi za direktorico javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog mnenja, s katerim daje 

pozitivno mnenje h kandidaturi Mojce Volk za direktorico javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj. 

 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom mnenja. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu mnenja nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodeloval Franjo Rozman iz svetniške 

skupine Slovenska demokratska stranka. Dejal je, da se s predlogom strinja in sprašuje, če je kakšna 

možnost, da se ne bi kandidature sprejemale za obdobje petih let, ampak za manj. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja h kandidaturi za direktorico 

javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno  

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

16. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj 

in v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – Krščanski demokrati je posredoval 

vprašanje št. 372/12: 

Javne službe Ptuj sprašujem, kako je glede odlaganja oblačil v Gajkah, saj Karitas dobiva veliko količino 

podarjenih oblačil, katere mora tudi velikokrat presortirat in jih odpeljati na deponijo. Do sedaj so morali 

plačevati od večje količine, ki ni tako mali strošek za humanitarne delavce. Zanima nas, če bi se lahko takšni 

tekstil odlagal brezplačno, kot se tako upošteva pri drugih uslugah, če gre za humanitarno dejavnost. 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – Krščanski demokrati je posredoval 

vprašanje št. 373/12: 

Javne službe Ptuj sprašujemo, če bi se lahko na novem Ptujskem pokopališču nabavil električni golf voziček 

za pomoč težje gibalnih obiskovalcev in tudi tistim, ki imajo grobove v bolj oddaljenih poljih za prevoz kakšnih 

večjih stvari za grob. 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – Krščanski demokrati je posredoval 

vprašanje št. 374/12: 

Vprašanje za Mariborsko cesto Ptuj, zanima me če se spremlja prometna ureditev in nadzor glede 

povečanega tovornega prometa, kjer to ni dovoljeno. Krajani se pritožujejo glede tega, da je med tednom 

tega preveč. Predlagamo, da se bolj nadzorno tovorni promet preusmerja tja kjer je to možno. 

 

Miha Damiš, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval 

vprašanje št. 375/12: 

Med aktualnimi projekti ureditve prometne infrastrukture je montažno krožišče pri Minoritskem samostanu 

oziroma železniškem podvozu. Krožišče je nevarno in problematično za urgentne poti reševalnih, gasilskih 

in drugih intervencijskih vozil, ob tem pa tudi izredno kazi izgled ob vstopu v mesto. Začasno montažno 

krožišče traja že sedmo leto, v tem času pa je bil po dolgotrajnih usklajevanjih med Direkcijo RS za 
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infrastrukturo (DRSI), ki upravlja s to cesto in krožiščem, in občino dogovorjen projekt za izvedbo v letu 

2023/24. 

Zanima me, če Mestna občina Ptuj razpolaga z informacijo, kdaj bo Direkcija RS za infrastrukturo pričela z 

ureditvijo začasnega montažnega krožišča? 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 376/12: 

Na 5.seji MS MO Ptuj sem podal pobudo (št. 110/5) za ureditev košev za odpadke na Rogaški cesti, ki pa 

se žal še ni uresničila. Ponovno pozivam MO Ptuj k ureditvi te situacije, ki bo pripomogla varovanju okolja, 

zdravja in ljudem omogočila ustrezno ravnanje z odpadki. 

Pobudo za namestitev košev na Rogaški cesti sem podal že v aprilu na 5. seji MS MOP. V septembru mi je 

bilo preko elektronske korespondence obljubljeno, da bodo koši nameščeni v drugi polovici septembra leta 

2023. Sedaj smo konec januarja 2024 in košev še vedno NI. Smeti pa še kar ležijo na travnikih in njivah. Ni 

prav, da se smeti mečejo v naravo in odgovornost je v celoti pri ljudeh. A hkrati menim, da mora Mestna 

občina Ptuj zagotavljati enake standarde v celotni občini in poskrbeti, da bodo občanke in občani sploh imeli 

možnost, da lahko smeti ustrezno odložijo. Na tej lokaciji te možnosti občanke in občani nimajo. Zato 

pozivam Mestno občini Ptuj k takojšnemu ukrepanju.  

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda  je posredovala 

vprašanje št. 377/12: 

Ali se za neizkoriščena stavbna zemljišča v območju industrijske cone plačuje nadomestilo za uporabo 

nezazidanega stavbnega zemljišča? 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 378/12: 

Svetniška skupina GS podaja pobudo, da se preveri možnost sofinanciranja izgradnje dvigal v 

večstanovanjskih blokih na ulici 5. prekomorske in 25 maja na Ptuju. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 

pobudo št. 379/12: 

MO Ptuj naj čim prej pristopi k analizi vpliva in pripravi ukrepov za omilitev morebitnega negativnega 

finančnega vpliva novega Energetska zakona (EZ-2), da ne bi dodatno finančno obremenil najbolj ranljivih 

skupin v MO Ptuj. 

Utemeljitev: 

PREDNOSTI IN PRILOŽNOSTI 

Predlog Energetskega zakona (EZ-2) določa načela in ukrepe upravljanja energetske politike na državnem 

in lokalnem nivoju, ureja pristojnosti in delovanje energetskega regulatorja (Agencije za energijo), 

pristojnosti energetske inšpekcije, razmerja v zvezi z energetsko infrastrukturo, upravljanje kapitalskih 

naložb v pristojnosti vlade, uvaja podlage za učinkovitejše dodeljevanje spodbud za naložbe v obnovljive 

vire energije in učinkovito rabo energije oziroma za naložbe v podporo regijam in območjem, odvisnim od 

ogljika ter modernizacijo v smeri pravičnega, zelenega prehoda. Med ostalo vsebino so pomembne določbe, 

ki so bile razvite na izkušnjah v času kriznega upravljanja, s katerimi bo mogoče hitreje ukrepati v morebitnih 

bodočih kriznih razmerah na področju oskrbe z energijo. Gre za kompleksen in obsežen zakon, ki zajema 

deset poglavij in sto sedeminosemdeset členov. Zakon predvideva poenostavitev, pohitritev in digitalizacijo 

postopkov, hkrati pa zagotavlja transparentnost in enakopravnost prijaviteljev. Predvidena so posebna 

postopkovna pravila za dodeljevanje finančnih spodbud, ki so namenjena odločanju o pravicah, obveznostih 

in pravnih koristih oseb v upravnih zadevah ter splošna javnofinančna pravila, namenjena določanju 

postopkov za dodelitev sredstev iz javnih finančnih virov. Postopek bo upošteval večino že obstoječih 

določb, ki so vezana na postopek dodeljevanja subvencij in drugih oblik sofinanciranj, dodane pa so določbe 

s področja digitalizacije, debirokratizacije in optimizacije. Postopek se bo natančneje urejal z uredbo. 

Omogočeni bodo poenostavljeni postopki za črpanje dela Sklada za pravični prehod, ki ga namenjamo za 
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revitalizacijo energetske lokacije TEŠ in Zasavja, ter Modernizacijskega sklada, hkrati pa bo omogočen nov 

instrument, to je komplementarno financiranje projektov za zeleni prehod, ki so uspešni na razpisih EU. 

Predlog zakona prenavlja koncept načrtovanja razogljičenja na lokalni ravni – občine bodo morale pripraviti 

in sprejeti načrte za opuščanje rabe fosilnih goriv za ogrevanje, sprejeti bodo morale cilje na področju 

učinkovite rabe energije in obnovljivih virov energije, načrtovati bodo morale energetske skupnosti za 

obvladovanje energetske. 

revščine na svojem območju. Lokalni energetski koncepti bodo digitalizirani, da bo lažje sproti spremljati 

napredek. 

Vir: https://www.energetika-portal.si/nc/novica/n/vlada-sprejela-predlogenergetskega- 

zakona-ez-2/ 

SLABOSTI IN NEVARNOSTI 

Številne razvite evropske države stremijo k zmanjševanju ogljičnega odtisa, vendar področje prepovedi 

vgradnje kotlov na utekočinjen naftni plin v nove stanovanjske stavbe urejajo manj rigidno. Določila novega 

energetskega zakona so naklonjena elektrifikaciji in so kot taka brez posluha za potrebe ljudi, ki so končni 

uporabniki in ne upoštevajo trenutnega realnega stanja v Republiki Sloveniji in prednosti, ki jih vsaj delna 

diverzifikacija nacionalnega energetskega portfelja prinaša. Predlog zakona od 1. 7. 2024 predvideva 

prepoved vgradnje kotlov na zemeljski in utekočinjen naftni plin za nove stanovanjske stavbe (gospodinjska 

raba). Predlog zakona je izjemno rigidno zastavljen, saj prelaga veliko finančno breme na vse gospodinjske 

odjemalce. Tovrstna določila so škodljiva in prizadenejo še posebej segment prebivalstva (končne 

odjemalce), ki zaradi finančnih zmožnosti po izteku prehodnega obdobja ne bodo zmogli investicije v nov 

ogrevalni sistem ali predelavo starega. Zakon namreč ne upošteva raznolikosti stavb, potreb in omejenih 

možnosti gospodinjstev na podeželju ter tistih, ki nimajo dostopa do določenih omrežij (plinskega ali 

električnega). Hkrati predlagani pristop popolnoma zanemari zmožnosti končnih odjemalcev energije, ki 

nimajo finančnih sposobnosti slediti prepovedi v predlogu (stroški naložbe v gradnjo FTE ali toplotne črpalke 

ipd.). Vrsta kotla in omejevanje določenega tipa naprav ni smotrna, saj tujina gradi razvoj prihodnjih 

energetskih alternativ v smeri, da uporabniku omogoči uporabo aktualne tehnologije z manjšimi predelavami 

in obnovljivimi gorivi. Z namenom doseganja ciljev energetske politike je potrebno in edino smiselno, da se 

vsem tehnologijam ogrevanja, ki so pripravljene na uporabo obnovljivih virov energije, omogoči, da 

prispevajo k stroškovno učinkovitemu razogljičenju stavb pri nas. Vir: 

https://www.delo.si/gospodarstvo/novice/novi-energetski-zakon-sestavljen-brezposluha- za-ljudi/ 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 380/12: 

Podajam pobudo, da se na območju tržnice (novi Glavni trg) v obdobju od 15.4. do 15.10. enkrat mesečno, 

ob nedeljah izvede manjši sejem Predlagam, da bi bilo v sklopu teh manjših sejemskih dogodkov lokalnim 

ustvarjalcem, obrtnikom in pa pridelovalcem in predelovalcem prehranskih izdelkov omogočeno celodnevno 

brezplačno koriščenje stojnic. Predlagam pa nedeljske termine, ker imajo na ta dan potencialni obiskovalci 

možnost brezplačnega parkiranja na  vseh parkiriščih. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

vprašanje št. 381/12: 

Optimizacija socialnih omrežij skupnega zavoda - pregled kaže, da jih večina ima FB in IG, le ZT ima še 

neaktivni profil na X. Zanima me, kako imajo posamezni zavodi to sedaj urejeno - ali skrbijo za to zaposleni 

ali zunanji sodelavci in predlagam, da se to optimizira in ena oseba prevzame socialna omrežja za vse tri 

zavode. Jedro objav pripravijo po mesečnem planu strokovni delavci, same objave pa potem oseba, 

zadolžena za to. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

pobudo št. 382/12: 

Optimizacija študentske dela - enako kot pri prejšnji točki predlagam, da skupni zavod združi ekipo 

študentov, ki  lahko po potrebi vskočijo tam, kjer je to potrebno. 

https://www.delo.si/gospodarstvo/novice/novi-energetski-zakon-sestavljen-brezposluha-%20za-ljudi/
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

pobudo št. 383/12: 

Ureditev zemljišča pod Puhovim mostom - kljub več pobudam, je pod Puhovim mostom še več gradbenega 

materiala in drugih odpadkov kot prej. Če bi naj ta zemlja pripadala občini in državi, naj občina za to poskrbi, 

da ne bo tukaj deponije, saj hkrati to pomeni oviran dostop do mostu v primeru, da bi bila potrebna kakšna 

intervencija. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

vprašanje št. 384/12: 

V javnosti odmeva informacija , da se V zadnji analizi Ministrstva za finance o koeficientih razvitosti 

slovenskih občin za leti 2024 in 2025, Ptuj ponovno uvršča med manj razvite občine. Kljub svoji bogati 

zgodovini in kulturni dediščini, Ptuj, še vedno ne izpolnjuje svojega potenciala. Kakšno so razlogi za to in 

kakšni bodo ukrepi mestne občine za izboljšanje stanja? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

pobudo št. 385/12: 

S pričetkom kurilne sezone so se na socialnih omrežjih pojavile kritike cen ogrevanja, prav tako pa se name 

obračajo ljudje, ki ne želijo reprize lanskega leta. Želijo jasen in pošten način izračun cene ogrevanja, zato 

predlagam, da JSP preko vseh možnih kanalov obveščanja (Ptujčan, PE Ptuj, Tednik, Ptujinfo) objavijo 

obrazložitev kalkulacije cene ogrevanja ter primerjalno analizo višine stroškov za november in december v 

primerjavi s prejšnjo sezono. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 386/12: 

Podajam pobudo, da se izvede revizija poslovanja odvajanja in čiščena odpadnih vod in grezničnih gošč za 

zadnjih pet let kot je bil narejen Pregled stroškov, ki so podlaga za sestavo elaborata o oblikovanju cen 

storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo. Revizijo naj izvede notranja 

revizijska služba SOU Spodnje Podravje oziroma naj se predlog za uvedbo revizije obravnava na kolegiju 

županov Spodnjega Podravja ter nato sprejme sklep o izvedbi. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 387/12: 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj zagotovi sredstva in najranljivejšim pomaga pri poravnavi položnic 

za ogrevanje kot je to storila Občina Šoštanj. Pri tem se naj pomoč zagotovi na način, da so upravičenci 

tako občanke in občani, ki bivajo v stanovanjskih hišah kakor tisti, ki živijo v stanovanjskih blokih. V 

preteklosti je bilo govora o težavah s katerimi se srečujejo občanke in občani v blokovskih naseljih, na 

občanke in občane v stanovanjskih hišah pa se je pozabilo oziroma so bili prezrti. Občina Šoštanj je v tej 

zvezi sprejela »Pravilnik o začasni pravici do uveljavitve subvencije stroškov ogrevanja v občini Šoštanj«. 

(več na spletni strani: https://www.sostanj.si/objava/846179). Predlagam, da se nemudoma pristopi k 

sprejetju podobnega pravilnika na eni izmed naslednjih sej Mestnega sveta MO Ptuj po skrajšanem 

postopku, pri tem pa se kot osnova uporabi obstoječ »pravilnik« Občine Šoštanj v delih kjer je pravno 

izvedljivo. 

 

Mag. Sonja Žibrat, svetniška skupina Socialni demokrati je posredovala 

pobudo št. 388/12: 

Vezano na medijske objave, ki povzemajo poročilo Ministrstva za finance glede koeficienta razvitosti občin, 

prosimo za  razlago kako se ta koeficient izračuna. 

Glede na to, da so se v MO Ptuj  v zadnjih letih izvedle številne investicije, koeficient pa je praktično 

nespremenjen  že zadnjih 15 let nas zanima kakšni so parametri izračuna, kateri kazalniki, ki se upoštevajo 

pa so sploh taki, da lahko nanje občina vpliva s svojimi strategijami, investicijami in ukrepi. 
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Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval 

pobudo št. 389/12: 

V Kinu Ptuj ne prodajajo kokic z razlago, da se lahko vsak gledalec popolnoma zatopi v film, brez motenj. 

Mislim, da vsak izmed nas ob besedi kokice prvo pomisli na kino. Veliko otrok bi rojstni dan praznovalo ob 

ogledu filma v Kino Ptuj, ampak otroci ne želijo v kino, kjer ni kokic. Predlagam, da se v Kino Ptuj uvede 

prodaja kokic in pijače, ker se bo na ta način povečala obiskanost. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval 

vprašanje št. 390/12: 

Zanima me ali imajo izvajalci zimske službe pri pluženju navodilo, da s samim pluženjem ne smejo zasuti 

dovoznih poti privatnih zemljišč? Občani opozarjajo, da se le-to v veliko primerih dogaja. Prosim, da se jih 

na to opozori. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval 

vprašanje št. 391/12: 

Občani opažajo, da bi naj voda iz javnega vodovoda vsebovala več klora kot ga je v preteklosti. Ali analize 

pokažejo večjo vsebnost klora? Če je dejanska vsebnost klora večja, bi prosil za podatek zakaj je temu 

tako? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je na seji ustno podala  

vprašanje št. 392/12: 

Pri obravnavi Strateškega razvojnega dokumenta Mestne občine Ptuj do leta 2035 (TUS Mestne občine 

Ptuj) jo zanima koliko je stala priprava strategije in zakaj, glede na to da pripravljavca strategije ZRS Bistro 

Ptuj mestna občina financira, ni bila strategija brezplačna? 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je na seji ustno podal  

vprašanje št. 393/12: 

Glede na to, da novi javni zavod s 1. 1. 2024 še ni začel delovati, proračun za leto 2024 pa bodo vsaj v 

prvem mesecu še izvajali trije zavodi (za šport, turizem, CID), mi pa imamo samo proračunske postavke za 

novi javni zavod, ga zanima ali je to v skladu z zakonodajo.  

 

17. Informacije 

− v  soboto, 3. februarja 2024, ob 11. uri: 64. MEDNARODNI PUSTNI KARNEVAL, OTVORITVENA 

ETNO POVORKA 

− v soboto, 3. februarja 2024, od 9. ure dalje: 19. LIONS OBARJADA 

− v sredo, 7. februarja 2024, ob 17. uri v Dominikanskem samostanu: OSREDNJA SLOVESNOST 

MO PTUJ OB SLOVENSKEM KULTURNEM PRAZNIKU  

− v nedeljo, 11. februarja 2024, ob 13. uri: MEDNARODNA KARNEVALSKA POVORKA 

− v torek, 13. februarja 2024, od 13. ure dalje: PUSTNI TOREK, PREDAJA OBLASTI IN POKOP 

PUSTA (Mestni trg in staro mestno jedro) 

Županja Nuška Gajšek je navzoče seznanila z informacijami. 

 

Ker je bil dnevni red 12. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 15.35 uri. 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Mirjana Ščavničar Orešek  županja 


